
Innkalling til FAU-møte #3 skoleåret 2022 -23 
Karuss skole 
 
FAU-møte på Karuss skole onsdag.15.02.23. kl. 18:00 på skolen på lærerværelse.  

Til stede: 
Tone Eline Jensen 2.trinn 
Anne Line Gangså Tørresen 3.trinn (Referent) 
Henriette Hagen-Ilebekk 4.trinn 
Anfrid Hollerud 6.trinn 
Alex How 7.trinn 
Anette Kjærnet Stormo 8c 
Elisabeth Vik 9b 
Ragnhild 9c 
Katrine Pensgård 10a 
Pamela Friede 10b 
 

Sak 09/22-23  Velkommen til FAU-møte 

o Godkjenning av innkalling 

o Godkjenning av referat 

 

Sak 10/22-23  Innlegg fra Oda Kleiven fra KOMFUG om foreldrenettverk 

   Kommunalt Foreldreutvalg er FAU for hele Kristiansand. Skal legge til 
rette for økt foreldreengasjement for derved å gi den enkelte elev et 
best mulig utbytte av sin skolegang. 

Foreldrenettverk bør starte i 1.trinn, og fortsette ut 10.trinn.  
Hvorfor? -forebygge mobbing og psykososiale vansker. Når foreldre 
kjenner hverandre og snakker sammen, oppnår vi bedre oversikt over 
hva som rører seg i klassen og barnas liv. Mer sannsynlig at barn fullfører 
skolegangen. Flere kan være ressurspersoner for barna.  
Nettverket bør maks vare 1,5t, være 2-4 ganger i året på skolen: 
a) Skolen informere på foreldremøte og foreldrekontakt kaller inn. 
b) Rektor samler FAU og FAU kaller inn i hver klasse. 
c) Foreldrekontakt kaller inn til nettverk i forbindelse med første 
foreldremøte på skolen. 
 
Gjennomføring: 
2 foreldre er ansvarlige og ordstyrere 
Rundbord eller sirkel 
Ikke skrive referat og ha god folkeskikk 
 
1) Gå i runder- del informasjon om sitt barn/familie 
- Er det noe du ønsker å ta opp? 
- Hvilke tiltak kan gjøres for deg og ditt barn? 

En mer ufarlig metode er å velge et tema å snakke om. Her kan gjerne 
læreren spille inn tema som rører seg. 



Anbefalinger: 
Ordstyrer passer på at alle får snakke (runde), men ikke løse problemene 
(det er gruppas ansvar) 
Gjør tiltak for å få med alle foreldre, noen trenger bare en vennlig dytt. 
 
KOMFUG har egen facebookgruppe og egen nettside. 
HJEM | KOMFUG Kristiansand 
(1) Komfug | Kristiansand | Facebook 

Sak 11/22-23  Avstemning angående støtte av sklie til uteområdet.  

   Skolen har kjøp inn og montert sklien. Elevrådet søker om støtte på 25000,- 
Tone Eline undersøker med Elevrådet hvordan denne er finansiert, og hva 
konsekvensene av at de ikke får støtte være. Økonomien er noe svekket 
etter en dårlig 17.mai 2022, og 17.mai 2023 kan potensielt gi svak inntekt. 

Sak 12/22-23  Eventuelt 

   17.mai- trenger 2 vei-vakter fra Karuss 

   FAU har fulgt arbeidet med fritidstilbud og utfordringer i bydelen vår. 
Politiet ønsker at foreldrene snakker sammen, gjerne gjennom 
foreldrenettverk. Noen skoler har engasjert(foreldrestyrt) natteravner i 
nærområdet.   
 

 

Neste Møte blir 10.05.23 

 
 

 

 


